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کرج- خبرنگار کیهان:
عضو شورای اسلامی شــهر کرج گفت: 
تخلفات ســاختمانی در کرج به نسبت سایر 

کلانشهرهای کشور بیشتر است.
سارا دشــتگرد با انتقاد از مبالغ غیرکارشناسی 
جرایم کمیســیون ماده صد رسیدگی به تخلفات 
ســاختمانی در کرج گفت: در سایر کلانشهرهای 
کشــور از جمله همدان مبالــغ جرایم ماده صد به 
میزانی است که سازندگان به هیچ وجه رغبتی برای 
تخطی از پروانه ســاختمانی نشان نمی دهند و در 
نتیجه شهرســازی و معماری روی روال استاندارد 

خود پیش می رود.
وی افــزود: اما عکس این قضیه در کرج صادق 
اســت و مبالغ غیرکارشناسی و پایین جرایم ماده 
صد موجب شده تا اکثر سازندگان مشتاق به تخلف 
ساختمانی باشند که البته نتیجه این شهرفروشی و 
تراکم فروشی و پدید آمدن درآمدهای ناپایدار چیزی 
جز فقر سرانه های خدماتی و بروز مشکلات جدید 

برای شهروندان و البته مدیریت شهری نیست.
رئیس مرکــز پژوهش و مطالعــات راهبردی 
شورای اســلامی شهر کرج اظهار کرد: در بسیاری 
موارد کمیسیون های تخصصی به جای آنکه مانع از 
شهرفروشی شوند اما آرای غیرواقعی صادر می کنند 

و منافع عمومی نادیده گرفته می شود.
وی بیان کرد: مشــخص نیست چگونه با زیر پا 
گذاشتن اصول و مبانی شهرسازی و معماری به بهای 

ناچیز به شهرفروشی روی آورده ایم.

اردبیل در آبیاری مدرن
 رتبه آخر استان های کشور را دارد

 نایب رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس شورای اسلامی 
گفت: اســتان اردبیل در اجرای طرح های آبیاری مدرن بین 

استان ها رتبه آخر را دارد.
رضا کریمی افزود: دولت مکلف است تا پایان برنامه ششم توسعه 
طرح های آبیاری نوین را به حد مطلوب برساند و تاکنون هم 26 هزار 

هکتار از اراضی کشور تحت پوشش این آبیاری قرار گرفته است.
وی گفت: در استان اردبیل مطالعات طرح آبیاری نوین در سطح 

20 هزار هکتار به اتمام رسیده و امید است به مرحله اجرا برسد.
کریمی اظهار داشت: طبق برنامه سالانه 500 هزار هکتار اراضی 

کشاورزی کشور آبیاری مدرن می شود.
نماینده اردبیل، نیر، نمین و سرعین در مجلس گفت: دولت مکلف 
است سالانه مصرف 11 میلیون متر مکعب آب در بخش کشاورزی 
را کاهش دهد و با توجه به روند کم آب باید تمام مشکلات پیش رو 
در اجرای طرح های مهم تجهیز اراضی به ســامانه های نوین آبیاری 
بارانی از میان برداشته شود و با بهره گیری از امکانات موجود اراضی 

مستعد به آبیاری مدرن تجهیز شوند.
او یکــی از راهکارهای مهــم در اجرای طرح های مهم و کلیدی 
آبیاری بارانی را استفاده از ایده ها و خلاقیت ها و روش کار استان های 
موفق دانست و گفت: اجرای طرح های مهم آب و خاک در استان ها 
باید با جدیت و همت مضاعف مسئولان پیگیری شود و با توجه به 
اینکه فصل کار در برخی استان ها محدود است فاز مطالعاتی طرح ها 

در زمان کمتر و دقت بیشتر به پایان برسد.
کریمی درباره واگذاری کشت و صنعت مغان گفت: روند واگذاری 
این شــرکت اشتباه بود و نمایندگان هم با پیگیری های لازم جلوی 

این واگذاری را گرفتند.
وی بیان کرد: واگذاری کشــت و صنعت مغان براساس اصل 44 
قانون اساســی قانونی است ولی روند واگذاری باید شرایط مطلوبی 

را طی کند.

کارگران و کارکنان شهرداری آبژدان اندیکا 
حدود 9ماه حقوق نگرفته اند.

شهردار آبژدان اندیکا ضمن تایید این خبر اظهار 
داشت: از زمان مصوبه مجلس و تقسیم ارزش افزوده 
براساس جمعیت شــهرها، برخی از شهرداری های 
کوچک از جمله آبژدان با کاهش چشــمگیر اعتبار 

ارزش افزوده مواجه شده اند.
شهرام ورناصری افزود: تاکنون بیش از 20 بار با 
مسئولان مربوطه برای حل این مشکل نامه نگاری 
شده و پیگیری های زیادی نیز از طریق استانداری 

خوزستان در حال انجام است..
وی ادامه داد: شهرداری آبژدان 55 نفر نیرو دارد 
که ماهانه حدود 300 میلیون ریال برای بیمه این 
کارکنان پرداخت می شود در صورتی که مبلغ ارزش 

افزوده دریافتی ماهانه ما، کمتر از این مبلغ است.
شــهردار آبژدان با  اشــاره بــه بدهی های این 
شهرداری افزود: حدود 35میلیارد ریال بدهی ازدوره 
گذشته روی دوش این شهرداری باقی مانده و باعث 
شده تا مشکلاتی برای این شهرداری به ارث برسد.
وی گفت: از زمان تصــدی بنده پیگیری های 
زیادی برای پرداخت مطالبات کارکنان انجام شده 

اما هنوز به نقطه مطلوب نرسیده ایم.
شهر آبژدان یکی از شهرهای شهرستان اندیکا 
محسوب می شود که در بخش آبژدان قرار دارد، این 
بخش با جمعیتی بیش از 23هزار نفر از بخش های 

تابعه شهرستان اندیکا محسوب می شود.
اندیکا با ســه بخش مرکزی، چلو و آبژدان در 

شمال شرق خوزستان قرار دارد.

صومعه سرا- خبرنگار کیهان:
دانش آموزان صومعه ســرا در راســتای 
حفاظت از محیط زیســت، زباله های حاشیه 
یکی از محورهای مواصلاتی این شهرستان را 

جمع آوری کردند.
30 نفر از دانش آموزان 2 مدرسه »واقعه دشت« 
و »امام حسین)ع(« صومعه سرا در راستای حفاظت 
از محیط زیست، زیر نظر هیئت ورزش های روستایی 
و بومــی محلی و با همکاری فرمانــداری و ادارات 
محیط زیســت و ورزش و جوانان این شهرســتان، 
زباله های حاشــیه جاده »صومعه سرا- لولمان« را 

جمع آوری کردند.
گفتی اســت فرماندار صومعه سرا و رئیس اداره 
محیط زیست این شهرستان به همراه شورا و دهیار 
روستای »واقعه دشت« صومعه سرا در امر جمع آوری 

زباله با دانش آموزان مشارکت داشتند.

امام جمعه بندپی شرقی بابل منزل مسکونی 
خود را به مکانی برای تولیدات کشاورزی و طیور 

تبدیل کرده است. 
وی قســمت کوچک از باغچه حیاط را به کشت 
ســبزی و صیفی جات از جملــه کاهو اختصاص داده 
است که علاوه  بر اینکه جوا ب گوی نیاز خانواده است 

به بازار هفتگی نیز عرضه می شود.
حجت الاسلام محمد پوررمضان همچنین قسمتی 
از حیاط منزل خود را به کشــت درخت لیمو، انگور، 
کیوی و نارنگی اختصاص داده است و با وجود اینکه قد 
درختان لیمو و نارنگی به 40 سانتی متر هم نمی رسد 

ولی محصول می آورد.
پوررمضان در پاســخ به تولیدکنندگانی که اعلام 
می کنند برای تولید متضرر می شــوند، گفت: به دلیل 
استفاده از ســموم و کودها هزینه های تولید افزایش 
می یابد ولی من موفق شدم محصولات ارگانیک تولید 

کنم و از سموم هم استفاده نمی کنم.
وی اعتقــاد دارد دیگر زمانه  اداره کردن ســنتی 
زمین ها گذشته است و قدیم ها زمین را به حال خود 
رها می کردند ولی الان دیگر شرایط تغییر کرده است.

امام جمعه بند پی شــرقی بابل حتی 40 متر از 
فضای انتهای حیاط را به پرورش مرغ اختصاص داده 
کــه ماهانه تولید تخم مرغ آن بیــش از یک میلیون 
تومان است در چنین شــرایطی که همه روستاییان 
بــرای خرید مرغ و تخم مرغ به شــهر می روند وی نه 
تنها هزینه خانواده بلکه موفق به فروش این محصولات 

هم شده است.
پور رمضان در کنار پرورش مرغ، موفق به پرورش، 

فروش و تخم گذاری بلدرچین نیز شده است.
وی باوجود فضای کم توانسته درآمد خوبی کسب 
کندو می گوید که اگر فضا بیشتر بود به طورحتم درآمدم 

چندبرابر بود.

کاهش میزان اهدای خون در فصل سرما 
سبب شــده سازمان انتقال خون سیستان و 
بلوچستان با توجه به نیاز ویژه به خون با کمبود 
مواجه شود و کمبود خون در این استان به مرز 

خطر برسد.
 میزان مشــارکت مردمی برای اهدای خون در 
دیگر فصول سال نیز در این استان نسبت به میانگین 
کشوری کمتر اســت و 30 درصد نیاز سیستان و 
بلوچستان به فرآورده های خونی از دیگر استان های 

کشور تامین می شود.
از جمله دلایلی که مردم در فصل سرما کمتر به 
اهدای خون تمایل پیدا می کنند می توان به استفاده 
نکردن از مایعات و به دنبال آن ضعف عمومی بدن 
اشاره کرد که تمایل مردم به اهدای خون را در این 
ماه کاهش می دهد و موجب می شود مشکلاتی در 

کاهش ذخایر خونی به وجود آید.
رئیس سازمان انتقال خون سیستان و بلوچستان 
اظهار داشت: با شروع ماه فصل سرما اهدای خون 
در استان بیش از 8 درصد کاهش پیدا کرده است 

البته زلزله اخیر کرمانشاه هم به این وضعیت دامن 
زده چرا که 30 درصد نیاز اســتان از طریق دیگر 
اســتان ها تامین می شد اما حالا خون های اهدایی 
دیگر اســتان ها برای زلزله زدگان ارسال می شود و 
بــا توجه به اینکه در این ماه میزان اهدای خون در 
دیگر مناطق نیــز کاهش می یابد از این نظر نیز با 

محدودیت مواجه هستیم.
»سهیلا خسروی« عنوان کرد: با توجه به کاهش 
ذخایر خون در این مدت برای ذخیره سازی مناسب 
خون و فرآورده های خونی تلاش می کنیم و از مردم 
تقاضا داریم تا اهدای خون خود را به زمان های خاص 
موکول نکنند و در دیگر روزهای سال هم یاری رسان 
ما باشند چرا که این استان بیشترین نیاز خونی را 

نسبت به سایر استان ها دارد.
وی با بیان این که بیش از 3 هزار و 200  بیمار 
تالاسمی در استان وجود دارد، تصریح کرد: علاوه 
بر این بیماران که نیاز خونی آنها در ماه ثابت است، 
هزار بیمار هموفیلی، هزار بیمار دیالیزی و پیوندی 
بسیاری در بیمارستان ها روزانه نیازمند خون هستند.

بیمارستان 160 تختخوابی پارس آباد 
آماده افتتاح شد

 رئیس  دانشــگاه علوم پزشکی اســتان اردبیل گفت: 
بیمارستان 160 تختخوابی شهدای پارس آباد مغان که تاکنون 
حدود 680 میلیارد ریال اعتبار صرف ساخت و خرید تجهیزات 

آن شده، به زودی افتتاح می شود.
قدرت اخوان اکبــری افزود: با بهره برداری از این بیمارســتان 

مشکلات درمانی منطقه مغان برطرف خواهد شد.
وی اظهار داشت: کار ساخت این بیمارستان با 12 هزار متر مربع 
زیربنا تمام شده و از سوی پیمانکار به صورت موقت تحویل دانشگاه 
علوم پزشکی اردبیل شده و پس از رفع برخی نواقصات ساختمانی در 
آینده نزدیک تجهیزات پزشکی و درمانی آن نصب و راه اندازی می شود.

او بیان کرد: برای خرید اقلام و تجهیزات پزشکی لازم برای این 
بیمارستان 220 میلیارد ریال هزینه شده است. 

اخوان اکبری ادامه داد: با هدف تکمیل و نوســازی ناوگان امداد 
و فوریت های پزشــکی پارس آباد یک دستگاه آمبولانس بنز مجهز 
به تجهیزات پیشــرفته پزشکی با اعتبار 12 میلیارد ریال به شبکه 

بهداشت و درمان این شهرستان اختصاص داده شد.
پارس آباد مغان به عنوان دومین شهرســتان پرجمعیت استان 
در کناره های رودخانه مرزی ارس )آراز( و 230 کیلومتری شــمال 

اردبیل واقع است.

مدیرکل حفاظت محیط زیســت استان 
بوشهر گفت: بارش های خوب پاییزی امسال 

منجر به احیای تالاب حله این استان شد.
 فرهاد قلی نژاد در حاشیه بازدید از تالاب حله 
بوشهر افزود: با بارندگی های خوبی که در هفته های 
اخیر در استان بوشهر انجام شد بار دیگر تالاب حله 
که به علت خشکسالی در معرض نابودی قرار گرفته 

بود به دریا متصل و حیاتی دوباره یافت. 
وی بیان کرد: احیای تالاب حله فرصتی برای 
علاقه مندان به طبیعت و پرنده نگاران فراهم ساخته 

تا از زیبایی های این طبیعت اســتفاده کرده و از 
نزدیک شاهد طبیعت خاص این منطقه باشند. 

قلــی نژاد اظهار داشــت: احیــای تالاب حله 
در نتیجــه انجام اقدام های حفاظتــی بوده که با 
بارندگی های اخیر پاییزی این تالاب آبگیری و به 

احیای کامل رسیده است. 
وی بیان کرد: کارکنان پاسگاه محیط بانی حله 
با هدف ایجاد محیط امن برای پرندگان به صورت 

مستمر در حال گشت زنی هستند. 
قلی نژاد ادامه داد: منطقه حفاظت شــده حله 

پناهگاه مناســب و امن برای پرنــدگان مهاجر و 
زمســتان گذران همچون مرغابی، غاز، پرستوی 

دریایی و غیره است. 
تالاب حله، از ســال 1342 بــه علت انحراف 
رودخانه حله و 2شاخه شدن آن در شرق روستای 
کُرِه بند، تشکیل شده و بخشی از منطقه حفاظت 

شده حله است. 
این منطقه به وســعت 44 هزار و 783 هکتار 
سال 1355 به عنوان منطقه حفاظت شده مصوب 

شد.

ساخت 3 بندر صیادی جدید
 در خوزستان

مدیرکل شیلات خوزستان گفت: با بهره برداری از سه بندر 
صیادی بحرکان هندیجان، ابوخضیر شادگان و بندر صیادی 
آبادان بیش از 40 درصد مشکلات تخلیه و بارگیری صیادان 

استان حل می شود.
نبی الله خون میرزایی با  اشاره به اهمیت بنادر صیادی در استان 
اظهار کرد: ساخت سه بندر صیادی در خوزستان از جمله پروژه های 
ملی محســوب می شــوند که سازمان شیلات کشــور تامین کننده 
اعتبارات این پروژه ها اســت و در این راســتا باید اقدامات با سرعت 

بیشتری انجام گیرند.
وی افزود: بنادر صیادی بحرکان هندیجان، ابوخضیر شــادگان 
و بندر صیادی آبادان، ســه بندری هستند که روند ساخت آنها در 

حال انجام است.
وی گفت: مبلغ مورد نیاز برای تکمیل این سه پروژه 50میلیارد 

تومان برآورد شده است.

 وزیر جهادکشاورزی گفت: طرح های 
آبخیزداری و آبخوان داری در یک و نیم 
میلیون هکتار از عرصه های منابع طبیعی 

کشور اجرایی می شود.
محمود حجتی در حاشیه افتتاح طرح های 
کشاورزی ســمنان در گفت و گو با خبرنگاران 
ابراز داشت: هفت هزار میلیارد ریال معادل 22 
میلیون دلار امســال از محل صندوق توسعه 
ملی برای آبخیزداری و آبخوان داری در کشور 

تخصیص داده شد.
وی اظهار داشت: این منابع مالی به منظور 
افزایش تغذیه سفره های زیرزمینی و مقابله با 
خشکســالی ها، کنترل عوامل فرسایش آبی و 
افزایش پوشش گیاهی مراتع کشور اختصاص 

یافته است.
وی ذخیره ســازی و نفــوذ آب بــه منابع 
زیرزمینــی تا 520 متر مکعب در هر هکتار و 
افزایش علوفه تا 120 کیلوگرم در ســال را از 

وزیر جهاد کشاورزی:

طرح های آبخیزداری در 1/5 میلیون هکتار اراضی کشور 
اجرا می شود

شهرکرد - خبرنگار کیهان:
اســتاندار چهارمحال و بختیاری یکی از 
این استان را  مهم ترین مشکلات روستاهای 
کمبود منابع آبی عنوان کرد و خواستار رفع 
مشکل تامین آب روســتاها ازسوی وزارت 

نیرو شد.
اقبال عباســی در نشســت با عباس ســروش 
معــاون آب و آبفای وزارت نیرو با اشــاره به وقوع 
خشکسالی های یک دهه اخیر و مشکل تامین آب 
در چهارمحال و بختیاری افزود: اگرچه کمبود آب، 
حوزه های مختلف استان را تحت تاثیر خود قرار داده 
اســت اما چالش تامین آب روستایی از بزرگ ترین 

معضلات استان است.
وی بــا بیان اینکه 60 روســتای چهارمحال و 
بختیاری با تانکر آبرسانی می شود، تصریح کرد: این 
درحالی است که این استان سرچشمه 2 رودخانه 
زاینده رود و کارون اســت و آب مصرفی استان های 

همجوار خود را تامین می کند.
عباسی عنوان داشت: انتظار می رود وزارت نیرو 
با همکاری سرمایه گذار بخش خصوصی آبرسانی به 
روستاهای دارای مشکل آب را برعهده بگیرد تا این 

معضل بزرگ برطرف شود.
استاندار از معاون آب و آبفای وزارت نیرو برای 
آشنایی بیشــتر با مســائل حوضه آب این استان 
دعوت کرد تا به مناطق شــهری و روســتایی این 

استان سفر کند.
وی اظهار داشت: استان چهارمحال و بختیاری 
سرچشــمه 2 رودخانه کارون و زاینــده رود و نیز 
بخشــی از رودخانه دز است اما بیش از 90 درصد 
آب مصرفی در این استان از محل آب های زیرزمینی 

تامین می شود.
عباسی ادامه داد: تغییرات اقلیمی، تغییر بارش ها 
از برف به باران و درپی آن خشکسالی های 10 ساله 
سبب شــده تا منابع آب چهارمحال و بختیاری با 
کاهش شدید مواجه شود و این موضوع تامین آب 
بســیاری از شهرها و روستاهای استان را با چالش 

روبرو کرده است.

اهواز- خبرنگار کیهان: 
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب اهواز گفت: مقرر است یک 
خط دیگر از طرح آبرسانی غدیر از سد کرخه که در اطراف 
اهواز اســت برای تامین آب این شهر در نظر گرفته شود که 
در حال رایزنی با مسئولین هستیم و با اتمام امکان سنجی 

این خط انتخاب و اعلام می شود.
چند روزی است که آبی که از درون لوله های شبکه آب اهواز به 
درون خانه ها می آید کدر است و همین امر نارضایتی و مشکلاتی را 

برای مردم سطح شهر به دنبال داشته است.
مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب اهواز در گفت وگو با کیهان گفت: 
بر اثر بارندگی های اخیر قسمتی از کانال پایکول به عنوان منبع اصلی 
تامیــن آب اهواز از طرح غدیر ریزش کرده و نیاز به تعمیرات دارد؛ 
به همین دلیل ناچار شــدیم منبع عمده آب آشامیدنی کنونی را به 
رودخانه کارون منتقل کنیم که کدورت آن در اثر بارندگی های اخیر 

به شدت بالا رفته است.
فردوس کریمی  بیان کرد: 10 درصد از آب اهواز از طرح آب حیات 
شوشتر و مابقی از طرح غدیر و کارون تامین می شد که اکنون سهم 

غدیر را نیز از کارون به صورت خام برداشت می کنیم.
وی در خصــوص قطع آب در برخی مناطق اهواز نیز بیان کرد: 
بارندگی های اخیر باعث بالا رفتن بیش از حد مجاز کدورت رودخانه 
کارون )گل و لای( شده که این ذرات رسی و بسیار چسبنده هستند 
و تصفیه آب از مواد شیمیایی را با سختی همراه می کنند از این رو 
برای بهبود کیفیت آب مجبور به افزایش زمان ماند آب در تصفیه خانه 
و در نتیجه کنترل تولید آب شدیم. به همین خاطر در برخی نقاط 

شاهد افت فشار آب هستیم.
مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب اهواز بــا بیان اینکه در حال 
حاضر کانال پایکول نیاز به تعمیرات دارد و نیروها مشغول تعمیرات 
و بازسازی کانال هســتند که متعاقبا نتیجه تعمیرات اطلاع رسانی 
می شود بیان داشت: با تعمیر کانال پایکول که عمده آب شهر اهواز 
را تامین می کند دوباره کیفیت آب و میزان تولید آب به حالت قبل 

برمی گردد  و مشکل کاملا برطرف می شود.

اصفهان - خبرنگار کیهان:
شرکت فولاد مبارکه و مجتمع فولاد سبا 
اصفهان از ابتدای فروردین ماه تا پایان آبان ماه 
1397 با تولید 5 میلیون و 340 هزار تن فولاد 
خام 12/7 درصد رشد نسبت به مدت مشابه 

سال قبل، داشته است.
مدیرعامــل فــولاد مبارکه گفــت: در 8 ماه 
ســال 1397 کارکنان شــرکت فــولاد مبارکه با 
رکوردشکنی های پی درپی موفق شدند با 5 درصد 
رشــد نسبت به مدت مشابه سال قبل 4 میلیون و 

500 هزار تن فولاد خام تولید کنند.
حمیدرضا عظیمیان با اشاره به رشد 86 درصدی 
تولید در مجتمع فولاد ســبا گفــت: در بازه زمانی 
مذکور تلاشــگران این مجتمع 839 هزار تن فولاد 

خام تولید کردند.
وی در ادامه افزود: در شــرکت فولاد هرمزگان 
نیز از ابتدای سال جاری تا پایان آبان ماه 976 هزار 
تن فولاد خام در این شــرکت تولید شد که رشد 7 

درصدی داشت.
مدیرعامل فولاد مبارکه افزود: از این دستاورد 
ارزشمند در هشت ماهه منتهی به آبان سال جاری 
4 میلیــون و 564 هزار تن ورق گرم در گروه فولاد 
مبارکه تولید شــده است و از این میزان سهم خط 
نــورد گرم فولاد مبارکه 3 میلیون و 779 هزار تن 
و سهم مجتمع فولاد سبا 785 هزار تن بوده است.
وی گفت: برنامه گروه فولاد مبارکه در ســال 
1397 تولیــد 9 میلیــون و 400 هــزار تن فولاد 

خام است.

رئیس خانه کشاورز استان همدان:
جلسات اقتصاد مقاومتی استان همدان 

در حد ارائه گزارش است
همدان- خبرنگار کیهان:

رئیس خانه کشاورز اســتان همدان ضمن ابراز گلایه از 
عدم ارتباط موثر بین بخش خصوصی و دولتی گفت: جلسات 
اقتصاد مقاومتی در حد رفع تکلیف و ارائه گزارش عملکرد 
معمول تشکیل می شــود و برنامه و موضوع خاصی در خور 
عنوان اقتصاد مقاومتی مطرح نمی شود، اما در زمان ارائه آمار 
بر مقام معظم رهبری منت می گذارند که سیاست های ابلاغی 

ایشان در ستاد اقتصاد مقاومتی پیگیری می شود.
ابوالقاســم سوزنچی در ســتاد اقتصاد مقاومتی استان همدان 
اظهار کرد: متاسفانه علی رغم همه آمار و ارقامی که از سوی مدیران 
دســتگاه ها ارائه  می شــود بخش خصوصی در همدان مورد توجه 
نیســت به طوری که افراد اثرگذار در بخش های خصوصی از جمله 
بنده که عضو چند تشکل خصوصی کشاورزی و اقتصادی هستم تنها 
2 مرتبه طی ســال جاری برای حضور در جلسات اقتصاد مقاومتی 

دعوت شده ام.
ســید سعید شاهرخی استاندار همدان نیز اظهار کرد: تلاش ما 
در این جلســات، تحقق سیاست های اصولی دولت است و به دلیل 
محدودیت  منابع، هیچ اغماضی با مدیر کم کار یا ناموفق بر سر منافع 

مردم و کشور نداریم. 
وی توجه به سرمایه گذاران بخش خصوصی را  پاشنه آشیل توسعه 
اســتان توصیف کرد و افزود: باید در واگذاری پروژه ها و طرح های 
اقتصادی به بخش خصوصی حرکت جدی صورت گیرد زیرا دولت 

تصدی گری را کنار گذاشته و تنها در سیاست گذاری حضور دارد.
اســتاندار همدان همچنین با اشاره به عدم توفیق 47 دستگاه 
اجرایی و 27 شــهرداری در جذب اســناد خزانه عنوان کرد: جذب 
نشدن 53 میلیارد تومان از اعتبارات خزانه برای استان نگران کننده 
است بنابراین طی یک هفته آتی دستگاه هایی که تاکنون در جذب 
اســناد خزانه تعلل کرده اند باید اقدام جدی صورت دهند وگرنه از 

سوی استانداری مشمول کارت زرد خواهند شد. 

ساری- خبرنگار کیهان:
50 میلیون دلار خاویار پرورشی در هشت 

ماه امسال از مازندران صادر شد.
محمدزاده مدیرکل شیلات مازندران با بیان 
اینکه محصولات خاویاری اســتان هم اکنون به 
بیش از 20 کشــور صادر می شود، گفت: ارزش 
صادرات خاویار پرورشی استان در 8 ماه امسال 
به 50 میلیون دلار رســید که بیشتر از سه برابر 

مدت مشابه پارسال است.
وی افزود: بــرای تکثیر ماهیان خاویاری نیز 
مرکز تکثیر و پرورش خاویار در ساری و جویبار 
فعالیت گسترده ای دارند تا جایی که مرکز جویبار 
به عنوان یکی از بزرگ ترین مزرعه های پرورش 

ماهیان خاویاری جهان معرفی شد.
محمدزاده با بیــان اینکه 18 مزرعه پرورش 
ماهیان خاویاری در مازندران فعال است، گفت: 
ظرفیت این مرکز سالانه بیش از 2 هزار تن گوشت 

خاویار و 30 تن خاویار است.
شــیخ تبار معاون صید و بنادر صیادی اداره 
شیلات مازندران نیز گفت: طرح پرورش ماهیان 
خاویاری در قفس و پرورش ماهیان خاویاری در 
سواحل دریای خزر با سرمایه  گذاری بیش از پنج 

میلیارد تومانی در حال افزایش است.
وی پرورش ماهیان خاویاری با سرمایه گذاری 
500 میلیون تا چهار میلیارد تومان را سرمایه گذاری 

متوسط در حوزه شیلات معرفی کرد.

مزایای اجرای عملیات آبخیزداری در کشــور 
عنوان کرد.

حجتی تصریح کرد: نقشه راه برای اجرای 

طرح های آبخیزداری ترسیم شده است و ابهامی 
وجود ندارد.

به گفته وی اجرای طرح ها همگام و سازگار 

با محیط زیست و متناسب با اقلیم نقش مهمی 
در حفاظت از عرصه های منابع طبیعی دارد.

وزیر جهاد کشاورزی افزود: مشارکت مردم، 
بسیج و امکانات استانی ظرفیت خوبی برای حل 
مشکلات و حفظ عرصه های منابع طبیعی است.

وی پدیده ریزگردها را از عواقب آسیب به 
عرصه های منابــع طبیعی مطرح و بر افزایش 
مشارکت مردمی به منظور حفظ مراتع تاکید 

کرد.
وزیر جهاد کشــاورزی ادامه داد: زمانی 70 
درصد تعلیف دام سبک در مراتع و منابع طبیعی 
انجام می شــد در حالی که امروز وابستگی دام 
سبک و ســنگین به عرصه های منابع طبیعی 

کم شده است.
وی اضافــه کرد: دو طــرح بیابان زدایی و 
آبخیزداری از طرح های مهم اقتصاد مقاومتی اند 
که به منظور پوشش گیاهی و حفاظت از خاک 

در دستور کار قرار گرفته اند.

رشد 12 درصدی تولید فولاد خام
 در فولاد مبارکه اصفهان

امام جمعه ای که منزل خود را
 زمین کشاورزی کرد

استاندار چهارمحال و بختیاری 
خواستار رفع مشکل آب 

روستاها شد

افزایش سه برابری 
صادرات خاویار مازندران

 به 20 کشور جهان

باران تالاب حله بوشهر را زنده کرد

کمبود خون در سیستان و بلوچستان
 به مرز خطر رسیده است

تخلفات ساختمانی
 در کرج بیشتر از

 سایر کلانشهرها است

دانش آموزان گیلانی 
زباله های مسافران را 

جمع آوری کردند

کارکنان شهرداری
 آبژدان اندیکا

9 ماه حقوق نگرفته اند

خردسال ترین خیّر کشور
 یک ویلچر به بیمارستان اهدا کرد

دبیر اجرایی مجمع خیران ســلامت بوکان گفت: »ویانا 
قهرمانی« خردســال ترین خیّر ایرانی در بخش سلامت به 
بیمارستان شهید دکتر قلی پور بوکان یک دستگاه ویلچر 

هدیه کرد. 
رشــید ایلخانی زاده افزود: ویانا که پدر و مادر بوکانی دارد و در 
تهران زندگی می کند، با کادوی جشن تولد خود که چهار میلیون و 
200 هزار ریال بود، ویلچر خریداری کرد و در اختیار بخش اورژانس 

بیمارستان شهید قلی پور بوکان قرار داد.
دختــر خیّر بوکانی افزود: در روز تولد چهار ســالگیم و با پول 

کادوهایم یک ویلچر برای بیمارستان خریدم.
ویانا قهرمانی ادامه داد: خیلی خوشــحالم که بتوانم به زنان و 
کودکان مریض که در بیمارســتان بستری هستند کمک کنم و با 

هدیه ای کوچک بخشی از رنج های آنان را التیام ببخشم.
این کودک خردسال سال گذشته نیز تمامی عروسک های خود 

را به کودکان زلزله زده سرپل ذهاب اهدا کرده بود.
این کودک در مجمع سلامت بوکان به عنوان کوچک ترین خیر 
کشوری توسط مسئولان کشوری و استانی مورد تجلیل قرار گرفت.

مجمع خیران سلامت از زمان شروع فعالیت خود تاکنون بیش 
از 10 میلیارد ریال به بخش بهداشت و درمان بوکان کمک کرده اند. 

مدیرعامل شرکت دانش بنیان ماشین سازی اراک گفت: 
هشت دستگاه مکنده غلات با همکاری شرکت آلمانی نایرو 

در ماشین سازی اراک ساخته شد. 
»جعفر صفری« افزود: کاربری جرثقیل مکنده غلات در تخلیه 
بار از کشــتی است و در گام نخست هشت دستگاه از این تجهیزات 
تخصصی به مدت یک ســال در ماشین سازی اراک ساخته و برای 

نصب به بندر چابهار ارسال شد. 
وی ادامه داد: ظرفیت این هشــت دستگاه بیش از 600 تن در 
ساعت است که اکنون شش دستگاه از هشت دستگاه مکنده غلات 
در بندر شــهید بهشتی چابهار نصب شده و دو دستگاه دیگر نیز در 

حال انتقال و نصب است. 
مدیرعامل شــرکت ماشین سازی اراک بیان کرد: این شرکت با 
مشارکت نایرو در قراردادی به ارزش 17 میلیون یورو کار طراحی و 
ساخت هشت دستگاه جرثقیل مکنده غلات را برعهده  دارد و با کسب 
دانش فنی ساخت این تجهیزات، ایران را از ورود آن بی نیاز شده است. 
وی ادامه داد: پیمانکار اصلی قرارداد ساخت جرثقیل مکنده غلات 
شرکت نایرو آلمان است و تولید این تجهیزات تخصصی پس از بازدید 
مسئولان این شرکت آلمانی از خطوط تولید و حوزه فنی مهندسی 

ماشین سازی اراک به این شرکت واگذار شده است. 
صفری یادآوری کرد: با عملکرد مناسب این شرکت در ساخت و 
نصب این محصول، شش دستگاه دیگر از مکنده های مذکور با لحاظ 
نمودن مشارکت بیش از 51 درصد در حال واگذاری به ماشین سازی 

اراک است. 

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب اهواز خبر داد

مشکل آب اهواز برطرف می شود

تولید دستگاه »مکنده غلات« 
در اراک

با حضور وزیر نیرو صورت گرفت

آغاز عملیات احداث کارخانه 
ذوب فولاد شاهرود

عملیات اجرایی کارخانه ذوب فولاد شــاهرود، روز سه 
شنبه، با حضور رضا اردکانیان وزیر نیرو، در قالب برنامه های 

کاروان تدبیر و امید به استان سمنان آغاز شد. 
عملیات اجرایی کارخانه فولاد شــاهرود با حضور وزیر نیرو در 
حالی آغاز شــد که تولید 300هزار تن فولاد در سال در این واحد 

تولیدی پیش بینی شده است.
فرماندار شاهرود در حاشیه ســفر وزیر نیرو به شاهرود، افزود:  
این کارخانه در زمینی به مســاحت 11 هکتار در شهرک صنعتی 

شاهرود ساخته می شود.
محمد کرم محمدی با بیان اینکه این کارخانه قرار است سالانه 
150هزار تن نورد مقاطع فولادی و 150هزار تن شمش فولاد تولید 
کند، تصریح کرد: با راه اندازی این واحد که با سرمایه گذاری بخش 
خصوصی انجام می شود، برای 190 تن به طور مستقیم و 800 تن 

به طور غیرمستقیم شغل ایجاد می شود.
بــه گزارش ایرنا، کارخانه ذوب فــولاد با دو بخش ذوب و نورد 

احداث می شود.


